
Frivillige på Vorbasse marked – Emmy Schmidt 

 

Det var lutter glade og 

tilfredse frivillige vi 

mødte, da vi trådte ind i 

KFUM’s kaffetelt i 

bunden af 

markedspladsen. Vi 

snakkede med Emmy 

Schmidt om markedet, 

og om at være frivillig.  

Af Malte Damkjær 

Emmy Schmidt har været 

frivillig på Vorbasse 

marked siden 1972, men 

hun har ingen intentioner 

om at stoppe lige 

foreløbigt. ”Jeg har været 

frivillig på markedet siden 

1972, da jeg kom til byen, 

og jeg vil fortsætte så 

længe det er muligt.” 

Fortalte Emmy os med 

stor glæde i stemmen, da 

vi snakkede med hende 

på sidste-dagen på årets 

Vorbasse marked.  

Stor positivitet.  

Der var stor positivitet at 

spore hos Emmy under 

interviewet. Både 

omkring de frivillige, men 

også om markedet 

generelt. Hun udtalte om 

markedet: ”Markedet er 

så fint i år, det hele er så 

godt klaret, de har udført 

et rigtig godt arbejde i år.”  

Som sagt var Emmy 

også meget positiv 

omkring de frivillige. 

Emmy mente, at 

samarbejdet og 

kommunikationen mellem 

de frivillige var på et 

meget højt niveau i år.  

Samtidig havde Emmy 

rigtig svært ved at finde 

ting, som ikke var i orden. 

Hun udtalte. ”Jeg vil jo 

rigtig gerne sætte en 

finger på noget, nu du 

spørger, men det hele er 

bare klaret så flot, at jeg 

ikke kan sætte en finger 

på noget.” 

Mange frivillige 

Det har været stort set 

problemfrit at finde 

frivillige i år. Der har 

været stor opbakning, og 

folk har gerne villet 

hjælpe, hvilket ses som 

værende meget positivt. 

”Det går så fint med at 

finde frivillige. Det er så 

få, der siger nej, så det er 

meget positivt.” Udtalte 

Emmy.  

Emmy var også meget 

tilfreds med turisterne. 

Hun sagde, at de var 

venlige og flinke overfor 

de frivillige, hvilket var 

dejligt.  

Generelt var positiviteten 

hos Emmy under 

interviewet meget høj og 

hun havde ingen 

negative ting at indvende. 

Også hos turisterne 

virkede det til, at 

markedet var meget 

gennemført og godt 

administreret i år. De 

turister vi spurgte, var 

ligesom Emmy også 

meget positive, og havde 

generelt intet negativt at 

sige.  

Nogle af dem vi spurgte 

havde været her før, men 

mente, at markedet i år, 

var et af de bedste de 

havde oplevet. De synes, 

at det var velorganiseret 

og, at der var lagt et godt 

stykke arbejde i 

markedet.  

Emmy har været frivillig 

længere end mange af os 

kan huske, men hun er 

stadig frisk på mere 

marked og på at hjælpe 

når der skal og kan 

hjælpes. 


